
Protokół Nr 36

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego RG które odbyło się w 
dniu 04.10. 2017r.
Posiedzenie komisji trwało od godz. 9.oo 11.30 

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1. Kuligowski Mirosław -  przewodniczący komisji
2. Kuśkowska Helena -  członek komisji
3. Marcinkiewicz Andrzej -  członek komisji
4. Kłębek Krzysztof - członek
5. Misztal Mariusz -  członek komisji
6. Rasiński Tomasz -  członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: p. Radosław Korzeniewski -  Wójt, p. Michał Strzelecki 
Sekretarz, p. Agnieszka Adam -  Skarbnik, p. Ireneusz Zieliński -  Kierownik Referatu Inwestycji i 
Rozwoju, p. Mateusz Kaszuba -  Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej.

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Pan Mirosław Kuligo wski, powitał zebranych i przedstawił 
porządek posiedzenia

1. Kontrola ośrodków zdrowia na terenie gminy.
2. Wnioski do projektu budżetu na 2018 rok w kompetencjach komisji.
3. Sprawy bieżące- punkt p. Wójta (samochód dla OSP Chajęty).
4. Kontrola realizacji wniosków komisji.

Przebieg posiedzenia.

Ad. 1. Godz. 9 .30 — 10 .30 Komisja wyjechała w teren w celu dokonania kontroli ośrodków zdrowia. 
Wnioski pokontrolne 
Ośrodek Zdrowia w Dąbrówce.

1. Schody wejście główne -  zadaszenie.
2. Termomodemizacja budynku - ewentualnie naprawa elewacji.
3. Instalacja awaryjnego zasilania w prąd .
4. Wymiana instalacji kanalizacyjnej oraz elektrycznej .
5. Wymiana pieca C.O.
6. Uporządkowanie piwnic - Członkowie Komisji zaproponowali Przewodniczącemu aby na 

kolejne posiedzenie zaprosił przedstawicieli Klubu Sportowego GKS Dąbrówka pod kątem 
przyszłość szatni w piwnicach dla piłkarzy .

Ośrodek Zdrowia w Kuligowie.
1. Schody wejściowe główne ( popękane stopnie ) -  remont oraz zadaszenie.
2. Instalacja awaryjnego zasilania w prąd.
3. Remont łazienek.
4. Wymiana drzwi w wejściu dla osób zakażonych.



Ad. 2 Wnioski zgłoszone do projektu budżetu na 2018 r. przez Komisję.

1 .Zabezpieczenie środków na modernizację oświetlenia ulicznego.
2.Zabezpieczenie środków na budowę nowych linii oświetlenia ulicznego.
3.Zabezpieczenie środków na remonty ośrodków zdrowia w Dąbrówce i Kuligowie.
4.Zabezpieczenie środków na zakup samochodu strażackiego dla jednej z gminnych OSP

-Wyliczenie kosztów na realizację powyższych komisja pozostawia w gestii pracowników 
Urzędu Gminy.

Ad. 3 W sprawach bieżących p. Wójt poinformował, iż do tej pory nie pozyskał samochodu 
strażackiego dla jednostki OSP Chajęty , jeżeli do połowy listopada br. sprawa się nie wyjaśni 
temat ponownie wróci na posiedzenia Komisji.

Ad . 4 Informacje na temat realizacji wniosków komisji przedstawił Kierownik Referatu 
Inwestycji i Rozwoju.

-Zlecone zostało wykonanie dokumentacji na budowę nowych linii oświetleniowych które ma 
być wykonane do 30. 10. br. Zadanie będzie realizowane sukcesywnie do wykorzystania 
środków zabezpieczonych na ten cel.

-Jest realizowane wykonanie pojedynczych punktów oświetlenia ulicznego, zakupione zostało 
70 lamp , zadanie to jest wykonywane w ramach funduszu sołeckiego i budżetu gminy.

-Wykonana została zatoka autobusowa przy szkole w Józefowie , jest zamysł aby taką samą 
zatokę wykonać przy szkole w Guzowatce.

-Są ustalenie z Naczelnikiem Wydziału Inwestycji i Drogownictwa odnośnie zamontowania 
barierki przy przystanku autobusowym w miejscowości Cisie .
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